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Przemysław Polcyn     Poznań, dnia 12 grudnia 2018 r. 

Radny Miasta Poznania 

 

Nr 3/12/18 

 

 

Interpelacja 

 

w sprawie publicznego dostępu do miejskiej plaży przy hotelu Kaskada. 

 

 

publiczny dostęp do miejskich plaż i brzegów jezior jest niezwykle istotną wartością dla 

mieszkańców naszego miasta. Władze Poznania powinny podejmować wszelki niezbędne kroki 

aby umożliwić naszym poznaniakom odpoczynek i rekreację nad wodą. 

Załączone zdjęcie (nr 1) przedstawia sytuację w sobotę 24.11.2018 o godzinie 11.15. Nie jest to 

okoliczność wyjątkowa, podobne zdarzenia miały miejsce wielokrotnie w minionym roku, także w 

sezonie letnim. Brama do ośrodka Kaskada stanowi obecnie jedyny możliwy dostęp do miejskiej 

plaży. Ponieważ ograniczania tego dostępu jest całkowicie nieakceptowalny przez mieszkańców, 

proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania oraz podjęcie zdecydowanych działań. 

 

1. Jakie obowiązki w tym względzie nakłada na operatora plaży umowa wiążąca go z 

Miastem? Czy w świetle uniemożliwiania dostępu do plaży umowa może (i powinna) 

zostać wypowiedziana przez Miasto? 

2. Kto jest właścicielem nakładów, którymi są dwa pomosty w rejonie hotelu? Jeśli są 

własnością podmiotu do którego należy hotel, pytanie czy Miasto wyraziło zgodę na ich 

budowę? 

3. Proszę podjąć działania w zakresie wydzielenia własności Miasta z działki 4, w taki 

sposób aby umożliwić nieograniczony publiczny dostęp do plaży i jeziora.  

Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 
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4. Proszę podjąć działania w zakresie opracowania koncepcji i rozwiązań projektowych dla 

budowy tego przejścia (np. zgodnie z zaznaczoną linią żółtą na załączonych zdjęciach 

nr 2 i 3) – poprzez nowo wydzieloną działkę (z działki 4) oraz działki 1/2 i 10/37. 

5. Proszę o zabezpieczenie środków na prace projektowe i realizację ścieżek dla pieszych i 

rowerzystów (z ograniczeniem przejazdu przez samą plażę) 

6. Proszę aby obowiązki operatora plaży wykonywał POSiR, jednostka miejska powołana 

właśnie do takich działań. 

7. Proszę o podanie harmonogramów, zgodnie z którymi podejmie Pan Prezydent 

powyższe działania.  

 

Z wyrazami szacunku 

 

 

 

Zdjęcie nr 1 
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Zdjęcie nr 2 

 

 

Zdjęcie nr 3 

 


